
Fråga till Lars-Erik Olsson !

Det cirkulerar en mängd rykten just nu bland annat om ”gula villan” och den nyanlagda byggnaden på 
samma fastighet. Därför skulle det uppskattas om du kan ge en uppdatering exempelvis om upplupen 
och kvarstående kostnad, upphandlad renovering/tillbyggnation, när den ska tas i bruk m.m. ?
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